



Core Software Update

USB-Stick vorbereiten

Bitte formatieren Sie Ihren USB-Stick in **FAT32**, anschließend kopieren Sie die unten aufgeführte Datei auf diesen USB-Stick

- "upgrade_mb100.bin"

Vorgehensweise Software Update

- Stecken Sie den USB-Stick in den Fernseher
- Wenn das Menü von dem Medienplayer erscheint, bitte schließen
- Drücken Sie die Menü-Taste an der Fernbedienung, anschließend die Tasten 1-5-0-5 auf der Fernbedienung
- Wählen Sie "JA", Sie werden gefragt, ob Sie ein Update durchführen möchten?
- Download Bildschirm erscheint
- Wenn der Download komplett ist wird der Fernseher neu starten
- Backlight geht aus, LED blinkt schnell, wenn das Update fertig ist blinkt die LED Normal und Gerät kommt mit der letzten Einstellung.
- Bei diesem Software Update bleiben die Senden und Einstellungen unverändert.



Core Software Update

Prepare the USB-Stick

Please format the USB-Stick in **FAT32**, now you can copy below file on this empty USB memory (root)

- "upgrade_mb100.bin"

Procedure of Software Update

- Plug the USB stick to TV (MB100).
- If Media Browser menu is opened, close it.
- Press MENU button, then press 1-5-0-5 digits sequentially on the remote control.
- Choose "Yes" on prompt displaying "Do you want to update software?".
- Download screen is splashed in order to update software.
- The update shall be processing while downloading.
- When downloading is completed, system will reboot.
- Backlight will be closed, led will be blinking quickly. Current source will be last used source after led blinks normally. Then, it will be ready.
- **This update will keep your previous settings and channels on TV. Sw version can be controlled from other settings or service menu.**